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با حضور سردار رادان؛
فرمانده جدید انتظامی استان 

کرمان معرفی شد

فرمانده  موقوفه ئی،  جلیل  سردار  جامعه:  گروه 
 ۱۰ چهارشنبه  روز  کرمان  استان  انتظامی  جدید 
رادان  سردار  حضور  با  مراسمی  در  اردیبهشت ماه 
فرمانده کل انتظامی کشور، استاندار کرمان، فرمانده 
سپاه  فرمانده  ارتش،  جنوب شرق  منطقه ای  قرارگاه 
استان  دادگستری  رئیس کل  و  استان کرمان  ثارالله 

کرمان معرفی شد.
ناصر  سردار  خدمات  از  همچنین  مراسم  این  در 
تقدیر  کرمان  انتظامی  نیروی  سابق  فرمانده  فرشید، 

شد.
در  رادان  سردار  استقامت،  خبرنگار  گزارش  به 
از او به عنوان فردی پابه کار  معرفی سردار موقوفه ئی 
در  موقوفه ئی  »سردار  گفت:  و  کرد  یاد  عملیاتی  و 
سخت ترین نقاط کردستان خدمت خود را شروع کرد 
و بیش از یک دهه در مناطق سخت مریوان و سقز 

خدمت کرد«.
معدن  که  بزرگ  تهران  در  »او سپس  افزود:  وی 
به  دارد،  فراوان  سختی های  و  ماموریت هاست  همۀ 
سمت رئیس پلیس پیشگیری انتخاب شد و پیش از 

این هم فرمانده انتظامی استان سمنان بوده است«.

سرپرست روابط عمومی استانداری 
کرمان تاکید کرد؛

زمان خاموشی ها به شهروندان 
اطلاع رسانی شود

برق  اطلاع  بدون  قطع  روزها  این  اقتصاد:  گروه 
با مشکل مواجه  از شهروندان را  در کرمان، بسیاری 

کرده است.
استان  شمال  برق  توزیع  شرکت  این  از  پیش 
کرمان، دقایقی قبل از قطع برق هر منطقه، با ارسال 
اطلاع رسانی  مشترکان  به  را  موضوع  این  پیامک 
می کرد اما طی روزهای اخیر، خاموشی ها بدون ارسال 

پیامک اجرا می شود.
عمومی  روابط  سرپرست  رابطه،  همین  در 
هماهنگی  شورای  جلسۀ  در  کرمان  استانداری 
روابط عمومی های حوزۀ انرژی و آب تاکید کرد: »باید 
از زمان خاموشی ها صورت گیرد  اطلاع رسانی دقیق 

تا شرایط وضع موجود برای مردم سخت تر نشود«.
محمدرضا نژادحیدری گفت: »یکی از نکات مهم 
در این ایام، موضوع اطلاع رسانی درست و دقیق بوده 
که لازم است با استفاده از ظرفیت های اطلاع رسانی 
موجود، نسبت به افزایش آگاهی جامعه در خصوص 

چالش های پیش روی اقدام جدی شود«.
وی  کرمان،  استانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
اشاره  با  از سخنان خود  دیگری  در بخش  همچنین 
به وضعیت خشکسالی در کشور و استان کرمان بیان 
بروز  باعث  افزایش تبخیر آب  بارش و  کرد: »کمبود 
مشکل جدی در حوزۀ آب شده که به تبع آن نیز با 

کمبود برق در سطح کشور مواجه شده ایم«. 

 رئیس کمیسیون بودجه
 شورای شهر کرمان:

آسفالت بسیاری از معابر 
فرورفته و شکسته است

منابع  بودجه،  کمیسیون  رئیس  جامعه:  گروه 
گفت:  کرمان  شهر  شورای  سرمایه گذاری  و  پایدار 
»آسفالت بسیاری از معابر اصلی شهر به دلیل بارندگی 
و یخبندان دچار فرورفتگی و شکستگی شده و هنوز 
کاری برای ترمیم آن ها انجام نشده است. از شهرداری 
می خواهم در ساعات پایانی شب و یا ساعات خلوت، 

برای لکه گیری این معابر اقدام کند«.
با بیان اینکه در یک بازۀ زمانی  حسین چناریان 
اجرای علائم رانندگی و ترافیکی و نیز هوشمندسازی 
است  مدتی  »اما  افزود:  بود،  خوب  بسیار  تقاطع ها 
علائم  اجرای  به ویژه  است  شده  کند  روند  این  که 
گذرگاه عابر پیاده کمرنگ شده  که باید هرچه زودتر 

ساماندهی شود«.
به گزارش کرنا، وی در صحن علنی شورای شهر 
در روز دوشنبه هشتم اردیبهشت ماه در بخش دیگری 
از سخنانش بیان کرد: »در هنگام وقوع اتفاقاتی مانند 
و  غبار  و  گرد  و  طوفان  اثر  در  درختان  شکستگی 
تجمع بیشتر زباله ها در روزهای طوفانی باید با نیروی 
به  و  پاکیزه  شهر  حالت،  سریع ترین  در  و  مضاعف 

حالت اولیه خود برگردد«.
رضایت  باعث  بوستان ها  »بازسازی  گفت:  وی 
مردم شده و تقدیر و تشکر خودجوش مردم خیابان 
»نسترن«  بوستان  افتتاح  در  شهردار  از  »ادیب« 

نشان دهنده رضایت مردم از عملکرد ایشان است«. 

معاون دادگستری استان:
رشد ۲۲ درصدی پرونده ها 

نگران کننده است
فناوری  و  برنامه ریزی  معاون  جامعه:  گروه 
اطلاعات دادگستری استان کرمان به ورود 853 هزار 
و  کرد  اشاره  کرمان  عدلیه  به  پرونده  فقره   344 و 
گفت: »پرونده های وارده به دادگستری استان کرمان 
در سال گذشته 22 درصد نسبت به سال ۱4۰2 رشد 

داشته که نگران کننده است«.
به  رسیدگی  این که  بیان  با  سلطانی نژاد  حسن 
 ... و  اقدام  بلا  مسن،  کثیرالشاکی،  مهم،  پرونده های 
و  هزار   ۱9« افزود:  دارد،  قرار  ویژه  کار  دستور  در 
349 فقره پرونده مسن )بیش از یک سال( در استان 
کرمان داریم که بیشتر پرونده ها مربوط به پرونده های 

مسن یک تا دو سال است«.
دادگستری  اداره کل  عمومی  روابط  گزارش  به 
استان کرمان، وی در شورای برنامه ریزی دادگستری 
در  نظارتی  »بازدیدهای  کرد:  اظهار  کرمان  استان 
عدلیه کرمان به صورت هدفمند اجرایی می شوند و از 

قضات و کارکنان نمونه تقدیر خواهد شد«.
سلطانی نژاد گفت: »هدف از اجرای تمام برنامه ها 
در دستگاه قضایی در نهایت جلب رضایت مردم است. 
برخی تجدید اوقات رسیدگی منجر به نارضایتی های 

شهروندان می شود«. 

طرح سه روزۀ پلیس موجب شد؛

کشف ۶۳۱ میلیارد ریال کالای 
قاچاق در کرمان 

از  کرمان  استان  انتظامی  فرمانده  جامعه:  گروه 
کشف ۶3۱ میلیارد و 9۷2 میلیون ریال انواع کالای 
ایام  با  »همزمان  گفت:  و  داد  خبر  کرمان  در  قاچاق 
عاملان  با  مقابله  به منظور  فروردین ماه طرحی  پایانی 
قاچاق کالا با محوریت پلیس امنیت اقتصادی به اجرا 

درآمد«.
سردار ناصر فرشید افزود: »در این طرح سه روزه بر 
اساس اقدامات اطلاعاتی قبلی و همچنین با استقرار 
و  ورودی  مبادی  در  انتظامی  همکاران  شبانه روزی 
خروجی استان، انواع کالای قاچاق شامل فرآورده های 
لوازم خانگی و  نفتی، سیگار، مواد خوراکی، پوشاک، 

دیگر اقلام مصرفی کشف شد«.
اشاره  با  وی  کرمان،  پلیس  گزارش خبرگزاری  به 
به اینکه کارشناسان ارزش این اقلام را بیش از ۶3۱ 
میلیارد و 9۷2  میلیون ریال برآورد کردند، بیان کرد: 
با  سودجویی  قصد  که  متهم   9۷ خصوص  این  »در 
قاچاق کالاها را داشتند تحویل مراجع قضائی شدند«. 

خبر خبر
استاندار کرمان مطرح کرد؛

زمین های بلااستفادۀ دولتی برای احداث مسکن آزاد می شوند

گروه اقتصاد: استاندار کرمان با اشاره 
به مشکلات و محدودیت های تأمین زمین 
با  کرمان  استان  »در  گفت:  استان  در 
تامین  در  محدودیت های هایی  و  مشکلات 
راهبردهای  از  که  هستیم  روبه رو  زمین 
استان در این زمینه، شناسایی و آزادسازی 
اختیار  در  بلااستفاده  و  دولتی  زمین های 

ارگان هاست «.
محمدعلی طالبی افزود: »چاره ای نیست 
جز اینکه از همۀ ظرفیت های موجود استان 
دولتی  بلااستفادۀ  و  وقفی  اراضی  ازجمله 

برای تامین زمین استفاده کنیم«.
وی ادامه داد: »تهیۀ بانک زمین را هم 
اراضی دنبال می کنیم  این  برای شناسایی 
صورت  زمین ها  از  اطلاعاتی  تجمیع  که 
گیرد و موارد قابل واگذاری در مسکن ملی 

را دنبال کنیم«.
استانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
در جلسۀ  اردیبهشت ماه  طالبی 5  کرمان، 
شورای زمین و مسکن شهرستان سیرجان 
قطعه   ۱۱5۰ واگذاری  قرعه کشی  آیین  و 
از  و حمایت  جوانی جمعیت  )طرح  زمین 

خانواده( از برنامه های تامین زمین خبر داد
تامین  راستای  در  اینکه  بیان  با  وی 
ورود  برای  انبوه سازان  از  حمایت  مسکن، 
داریم،  برنامه  در  را  خانه سازی  عرصۀ  در 
گفت: »برای مشارکت مردم نیز برنامه های 
ویژه ای داریم ازجمله خرید متری خانه که 
به صورت تدریجی و براساس میزان پس انداز 

توسط متقاضیان انجام خواهد شد«.
»شهرهای  کرد:  بیان  کرمان  استاندار 
صنعتی، جاذب نیروی کار هستند و برای 
از  دهیم  کاهش  را  تورم  متوسط  اینکه 
دسترسی  هزینۀ  باید  مختلف  روش های 

مردم به خدمات را کاهش دهیم«.
وی ادامه داد: »بعضی پروژه های مسکن 
ملی در سیرجان مشکلات حقوقی داشتند 
امیدواریم  و  است  شدن  رفع  حال  در  که 

به صورت جدی شروع به کار شوند«.
اجرای  به  بخشیدن  سرعت  طالبی 
قرار  تاکید  مورد  را  مسکن  پروژه های 
مسکن  بخش  »امیدواریم  گفت:  و  داد 
و  اقدامات  با  سیرجان  شهرستان  در 
انجام  و  شد  گزارش  که  فعالیت هایی 

می دهیم رشد یابد«. 

آنکه  از  پس  هفته  یک  گروه جامعه: 
احداث  اجازۀ  نتوانست  کرمان  شهرداری 
و  سیلو  سه راهی  در  غیرهمسطح  تقاطع 
بگیرد،  شهر  شورای  از  را  نیکزاد  چهارراه 
در یک نامه برای انجام مطالعات ساماندهی 
نظر  شورا  از  بیرم آباد،  میدان  ترافیکی 

خواست.
بنا به گفتۀ سید محمد موسوی ـ دبیر 
شورای شهر کرمان، این نامه در کمیسیون 
بودجه، با سه رای موافق به تصویب رسیده 

است.
در صحن علنی شورا در این هفته نیز 
با 9 رای موافق اعضای شورا، با مطالعات 
و  ضوابط  براساس  بیرم آباد  میدان  طرح 

بودجه مصوب موافقت شد.
با  نوروزی  دیدار  در  کرمان  شهردار 
استاندار گفته بود که احتمالا تا فروردین ماه 
پروژۀ میدان بیرم آباد را کلنگ زنی می کنیم 
هفتۀ  در  و  اکنون  و  نیفتاد  اتفاق  این  اما 
این  اردیبهشت ماه اجازۀ مطالعات  نخست 

میدان را از شورا گرفته اند.

اسلامی  شورای  دبیر  کرنا،  گزارش  به 
روز  نشست  در  همچنین  کرمان  شهر 
»هفتۀ  گفت:  اردیبهشت ماه   ۷ دوشنبه 
گذشته مسئله ای در شورا مطرح شد که 
عمومی  فضای  در  مطالبی  آن  پیرامون 
به  ظلم  باعث  من  نظر  به  که  بازنشر شد 
ایجاد  مردم  در  ذهنیتی  هم  و  شد  شورا 
شد که مواردی که به شورا می آید، شاید 
کارشناسی شده و یا مطالعه شده نیست، در 

حالی که اینگونه نیست«.
وی افزود: »برای هر مسئله ای چندین 
تصمیم گیری  بعد  و  کارشناسی  مرحله 
می شود  عنوان  اینکه  بنابراین،  می شود؛ 
شورا  به  مطالعه  بدون  موارد  از  برخی 

می آید، جفا به شوراست«.
این  به  شورا  »روال  داد:  ادامه  وی 
ترافیک  به  مربوط  مسائل  که  است  شکل 
در کارگروه های مربوط به خودش، مطرح 
اجرایی  مسائل  مورد  در  شورا،  و  می شود 
فنی  نظر  اظهار  کلان شهری،  و  شهرداری 
باشد  قرار  اینکه  نه  می کند  ابراز  را  خود 

قرار  واکاوی  مورد  را  کار  فنی  موضوع 
بدهد«.

شهر  شورای  در  »ما  کرد:  اضافه  وی 
کنیم؛  کار  مردم  برای  می کنیم  تلاش 
بنابراین، باید در گفتار ملاحظات لازم قرار 

بگیرد«. 
اشارۀ موسوی به اظهاراتی است که در 
از پل سازی بدون مطالعۀ جامع در  انتقاد 

سه راهی سیلو و نیکزاد مطرح شده بود.

اسناد  ثبت  مدیرکل  جامعه:  گروه 
این که  بیان  با  کرمان  استان  املاک  و 
معاملات  رسمی  ثبت  به  الزام  قانون 
برای  ویژه ای  تمهیدات  غیرمنقول  اموال 
املاک  مشاوران  فعالیت  کردن  نظام مند 
در نظر گرفته است گفت: »بر اساس این 
قانون، مشاوران املاک صرفا مجاز به انجام 
و  قرارداد  طرفین  بین  مقدماتی  مذاکرات 
باید  و  هستند  قرارداد  پیش نویس  تنظیم 
دارد،  حقوقی  جنبۀ  که  قرارداد  انعقاد  از 

خودداری کنند«.
»سامانه  افزود:  هاشمی  سیدمهدی 
مشاوران  ارتباطی  پل  به عنوان  کاتب 
ادارات ثبت  و  اسناد رسمی  املاک، دفاتر 
مشاوران  و  است  شده  راه اندازی  اسناد 
را  قراردادها  پیش نویس  املاک می بایست 
از طریق این سامانه به دفاتر اسناد رسمی 

ارسال کنند«.
وی ادامه داد: »با اقدامات و پیگیری های 
کمیته استانی هماهنگی اجرای قانون الزام 
و نظارت های مستمر میدانی، تاکنون 95 

درصد از مشاوران املاک استان کرمان به 
سامانۀ کاتب متصل شده اند«.

به گزارش روابط عمومی اداره کل ثبت 
اسناد و املاک استان کرمان، هاشمی در 
اجرای  هماهنگی  استانی  کمیته  جلسۀ 
مالکیت  »اسناد  کرد:  بیان  الزام  قانون 
را  هوشمند  خدمات  ارائۀ  زمینۀ  تک برگ 
فراهم می کند و به منظور توسعۀ خدمات 
به  دفترچه ای  اسناد  تعویض  الکترونیک، 
سند تک برگ اولویت اصلی این اداره کل در 

سال جاری است«.
وی یادآور شد: »در استان کرمان قریب 
وجود  دفترچه ای  سند  جلد  ۱58هزار  به 
به تبصره ذیل ماده ۱۱  با توجه  دارد که 
باید به اسناد  قانون جامع حدنگار کشور، 

تک برگ تبدیل شود«.
استان  املاک  و  اسناد  ثبت  مدیرکل 
قانون،  »مطابق  کرد:  خاطرنشان  کرمان 
به اسناد دفترچه ای  ارائۀ هرگونه خدمات 
نوع  این  دارندگان  و  است  شده  ممنوع 
اسناد  این  تعویض  جهت  فورا  باید  اسناد 
والاا  کنند  اقدام  تک برگ  سند  دریافت  و 

و  اداری  بانکی،  ثبتی،  دریافت خدمات  از 
حتی وثیقه گذاری در مراجع قضایی محروم 

می شوند«.
لازمه  اینکه  بیان  با  خاتمه  در  وی 
حدنگاری  اتمام  الزام،  قانون  پیشبرد 
پهنه های سرزمینی است، اضافه کرد: »از 
هکتار  هزار   ۱49 و  میلیون   ۱8 مجموع 
برای  تاکنون  استان  کل  سطح  مساحت 
معادل  هکتار  هزار   58۰ و  میلیون   ۱۷
صادر  حدنگار  مالکیت  سند  درصد   9/9۶

شده است«. 

چراغ سبز شورا به مطالعه میدان بیرم آباد

اتصال ۹۵ درصد مشاوران املاک به سامانۀ کاتب

۹ عضو شورای شهر به انجام مطالعه ترافیکی رای دادند؛

مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان کرمان خبر داد؛
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